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W dniu 15.02.20 19 wystąpiłem z interpelacją w sprawie zmiany organizacji
mchu na ulicy Na Skraju we wsi Władysławów. Otrzymałem odpowiedź, że:
„W chwili obecnej Gmina Żabia Wola niema przeznaczonych środków
frnansowych na realizację przedmiotowej dokumentacji.”, podczas, gdy w
innych lokalizacjach dokonywano takich zmian.

Proszę zatem o jasne „ konkretne i rzeczowe wyjaśnienie, czemu na cele
bezpieczeństwa mchu drogowego Wójt nie wystąpił do Rady Gminy z
wnioskiem o celowe przesunięcie środków budżetowych, podobnie jak na
potrzeby montażu lodowiska w Ojrzanowie, realizację projektu Pana
Czesława Bieleckiego, czy zbyteczny zakup działek pod budowę żłobka?

Przy okazji braku środków na poprawę bezpieczeństwa w mchu
drogowym, warto wspomnieć o wydatkach na remont i wyposażenie
pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy, jako niewątpliwie strategiczne i nie
cierpiące zwłoki.


